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Price list



The City Diagnostic Laboratory LLC carries out full diagnostics of the new coronavirus infection - COVID-19:


	
PCR for nucleic acid (RNA) of SARS-CoV-2 coronavirus. This is the only study that confirms the diagnosis of COVID-19 and indicates the danger of the patient to others. Only on the basis of a positive PCR result, Rospotrebnadzor conducts anti-epidemic measures against the spread of COVID-19.


	
Determination of antibodies (IgM and IgG) to SARS-CoV-2 coronavirus by enzyme-linked immunosorbent assay (ELISA).



 


	
Detection of SARS-CoV-2 virus RNA in biological material by polymerase chain reaction (PCR) with the processing of the result in Russian and/or in English with Medical Certificate issue with QR-code including a sampling of material - 1300 rubles


	
Detection of SARS-CoV-2 virus RNA in biological material by polymerase chain reaction (PCR), urgent test, with the processing of the result in Russian and/or in English with Medical Certificate issue with QR-code including a sampling of material - 1700 rubles


	
Detection of SARS-CoV-2 virus RNA in biological material for non-contact testing (with self-sampling) by polymerase chain reaction (PCR) with the processing of the result in Russian and/or in English with Medical Certificate issue with QR-code - 1000 rubles


	
Detection of SARS-CoV-2 virus RNA in biological material for non-contact testing (with self-sampling) by polymerase chain reaction (PCR), urgent test, with the processing of the result in Russian and/or in English with Medical Certificate issue with QR-code - 1700 rubles


	
Express-detection of SARS-CoV-2 virus antigen in biological material by Lateral flow tests (LFTs) including a sampling of material - 1200 rubles


	
Quantitative determination of IgM antibodies to SARS-CoV-2 coronavirus in blood serum (plasma) by ELISA method - 800 rubles for 7 days or 1000 rubles for 2 days


	
Quantitative determination of IgG antibodies to SARS-CoV-2 coronavirus in blood serum (plasma) by ELISA method - 800 rubles for 7 days or 1000 rubles for 2 days



 


Time of receiving biological material for detecting SARS-CoV-2 virus RNA in biological material by PCR method and determining antibodies to SARS-CoV-2 coronavirus in blood serum (plasma) by ELISA:


	
Monday - Friday - from 08:00 to 16:00


	
Saturday - Sunday - from 09:00 to 12:00



 


Sampling of biological material for other types of tests - by appointment.





Download Manual for self-sampling for the non-contact testing



Преимущества бесконтактного тестирования на COVID-19 с выявлением РНК SARS-CoV-2


1. Бесконтактное тестирование (самозабор мазка) на COVID-19 – это удобный способ определения наличия опасного вируса в организме.


2. Вам не нужно приходить в специализированный заборный пункт, где проходят в день десятки пациентов (возможно зараженных) и ожидать в очереди, что может увеличить риск распространения инфекции.


3. Вы самостоятельно берете мазки (биоматериал), следуя подробной инструкции в комфортных для себя условиях.


4. Самостоятельное взятие мазка из носоглотки – это простая и безопасная процедура, которая при корректном проведении забора по инструкции обеспечивает такую же точность тестирования, как и при участии медперсонала.


5. Исследование на коронавирус SARS-CoV-2 выполняется методом полимеразной цепной реакции (ОТ-ПЦР) в режиме реального времени.


6. Чувствительность теста – 500 копий/мл. Это означает, что используемая тест-система позволяет выявить заболевание на ранних стадиях.


 


Время приема биологического материала для выявления РНК вируса SARS-CoV-2 в биологическом материале методом ПЦР и определения антител к коронавирусу SARS-CoV-2 в сыворотке (плазме) крови методом ИФА:


понедельник – пятница – с 08:00 до 16:00


суббота – воскресенье – с 09:00 до 12:00


 


Прием биологического материала на другие виды исследований - по предварительной записи.


 


Любые методы определения антител к SARS-CoV-2 (ИФА, ИХА, ИХЛА) во всем мире используются как ориентировочные, несмотря на их широкую рекламу. Результаты этих методов позволяют только предполагать наличие COVID-19 (при положительном тесте на специфические IgM или IgA) или свидетельствуют о перенесенной коронавирусной инфекции (при положительном тесте на специфические IgG и отрицательном тесте на специфические IgM или IgA).


 


● Определение антител класса М (IgM) к коронавирусу SARS-CoV-2 в сыворотке (плазме) крови методом ИФА – 800 рублей за 7 дней и 1000 рублей за 2 дня


● Определение антител класса G (IgG) к коронавирусу SARS-CoV-2 в сыворотке (плазме) крови методом ИФА – 800 рубей за 7 дней и 1000 рублей за 2 дня


 


Забор крови на антитела к SARS-CoV-2


c 8:00 до 16:00 (натощак)


 


Надо учитывать, что при положительном тесте на специфические IgM требуется проведение ПЦР-исследования на РНК SARS-CoV-2 для установления или исключения диагноза COVID-19.


 


Некоторые (но не все!) тест-системы ИФА на IgG к SARS-CoV-2 позволяют оценить наличие антител, защищающих от развития COVID-19. Так как не все IgG-антитела к SARS-CoV-2 являются защитными (вируснейтрализующими).
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